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                              Değerli Meslektaşlarım.

                              Bu güne kadar olduğu gibi,belkide çok daha sıklıkla mesleğimizle ilgili gelişmeleri

sizlere paylaşacağız.WEB sayfamız,SMS ve yapacağımız toplantılarla bundan sonrasında nasıl kararlılık sergileyeceğimizi birlikte

belirleyeceğiz.

                             21.Aralık.2008 Ankara mitingini takiben Sayın Sağlık Bakanının konuşmalarını

izleyenler hiç sorun çözmek gibi bir niyetinin olmadığını algılamış olmalılar.Dün SGK yetkililerinin TEB merkez heyetine çağrısı

ile yapılan toplantıda da arkadaşlarımızın taleplerinin dikkate alınmadığı,sadece özel hastane muayene bedellerinin tahsilinin

eczane üzerinden alınmasından vazgeçilebileceği,kamu kurumu iskontosu,avans uygulaması ve diğer talepler için birşey

yapılamayacağı söylenmesi üzerine TEB yöneticisi arkadaşlarımız bu koşullarla 2009 sözleşmesini imzalamayacaklarını

belirterek masadan kalkmışlardır.

                              TEB  Merkez Heyeti üyelerimiz Ankarada kalarak sayın bakanlarla ve hatta sayın

Başbakanla görüşmek için çaba harcayacaklardır.Gelişmeler hakkında sürekli bilgi alarak sizlere aktaracağız.

                              Değerli arkadaşlarım.

                              Ekonomik kriz,iskonto iptalleri,dağıtım kanallarınca vadelerin geriye çekilmesi

yaşadığımız gündelik olaylardır.Bunun üzerine uygulamaya konulacak SGK nın avas uygulaması hepimizin sonu olacaktır.Kabul

edilmesi sözkonusu bile edilemez.Görüşmeler kilitlenirse SGK herzaman önümüze koyduğu "elektronik sözleşme" tehdidini

belki de hayata geçirmeye çalışacaktır.Amaç kararlılığımızı test etmek ve örgütümüzü güçsüzleştirerek gelecekte hepimize

istediği koşullarla ilaç teminini dayatmaktır.Eğer kararlı bir birliktelik sergilenemez ise hiç kimsenin şikayet etme hakkı bile

olmayacaktır.Biz hiç bir meslektaşımın mesleğin ve kendi geleceğini riske sokacak bir uygulamaya alet olacağını

düşünemiyoruz.

                              Bu süreçte iletişimimizi daha da arttırarak yok sayılan taleplerimizin karşılanması

için bir bütün olarak ortak tavır sergilemenizi beklerken ekranlarınıza gönderilebilecek"elektronik sözleşme" çağrısına kesinlikle

itibar edilmemesi gerekliliğini ve meslek örgütümüzün kesinlikle bu tavrı kabul etmeyeceğini ve mücadeleye devam

edileceğine olan inancımızla iyi çalışmalar dileriz.25.12.2008

Yönetim Kurulu adına

    Nevzat AKMAN

       Başkan

                              

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                                1 / 1

http://www.tcpdf.org

